

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20-045

中四級領袖訓練活動日

敬啟者：本校致力培養學生的領袖素質，並通過有效活動，讓學生擔任領袖角色。現定於 10 月 18 - 19 日為中四學生舉行「觀善思齊 擴闊胸懷『領袖訓練營』」。活動詳情如下：

級別	活動主題及活動地點	集合時間/地點	解散時間/地點	費用	費用包括
中四	主題： 「觀善思齊 擴闊胸懷」 領袖訓練營 地點： 保良局元朗大棠渡假村	10 月 18 日 10:00 a.m./ 學校	10 月 19 日 2:45 p.m. / 太子 港鐵站	免費 (受「陳樹渠健康校園計劃」資助)	住宿、活動、膳食及車費

*學校已成功申請「陳樹渠健康校園計劃」資助部分費用，若學生無故缺席活動，需補回活動資助的費用。

請於 2019 年 10 月 3 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

領袖訓練活動乃常規課程的一部份，學生必須參與。如學生無故缺席或遲到依校規處理。

如有查詢，請致電 23800241 與鍾世澤主任聯絡。

此致

貴家長

2019 年 9 月 30 日



招祥麒

校長 招祥麒博士

回 條

中四級領袖訓練活動日

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S19/20-045）內容，業已知悉，本人同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 10 月 3 日或以前透過「家校通系統」回覆

2019 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S19/20-045

30 September 2019

To: Parents of S.4 Students

S.4 Leadership Training Day

The S.4 Leadership Training Day is going to be held on 18 and 19 October, 2019, in which students will take part in a variety of activities. The details of the event are as follows:

Class	Venue	Assembly time / place	Dismissal time / place	Fee	Items included in fee
S.4	Theme: Appreciation & Exploration Location: Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp	18 October 10:00 a.m./ School	19 October 2:45 p.m./ Prince Edward MTR Station	Free (Subsidised by Chan Shu Kui Healthy School Programme)	Accommodation, activities, meals and transportation

*The school has received the Beat Drugs Fund to organize the Healthy School Programme. The fees of some parts of the activity will be subsidised by this fund. If students are absent from the activity without reasonable explanation, the subsidised fees should be charged.

Students must submit the fee to their Class Teacher on or before **9 October 2019**.

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **3 October 2019**. For enquiries, please contact Mr. CHUNG Sai Chak at 2380 0241.

Given that this event is part of the regular curriculum, students must attend the event and arrive in the specified place of assembly on time. Absentees and latecomers will be punished in accordance with the school regulations.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki

Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

✂-----✂

Reply Slip

S.4 Leadership Training Day

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S19/20-045 has been read and understood. I **agree** to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **3 October 2019**

Date: _____